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Funktionshinderrådets möte  
den 10 oktober 2016, nr 8 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Lena Nisula Wester  

HSO
1 

HSO 

SRF
3 

Lars Jonsson HSO 

Beatrice Kolijn 

 

 

Förhinder 

Annika Nyström Karlsson  

DHR
2 

 

 

 

HSO 

Blazena Westerlund, vice ordförande  

 

 

 

Tjänstemän 

HSO 

Wiveca Eklund 

Per-Ove Mattsson 

Sekreterare 

Avdelningschef 

             

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Carita Mandelin 

utsågs att justera protokollet fredagen den 14 oktober. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 12 september anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Pär Dahlqvist avd. chef ekonomi 

stadsmiljö strategi 

Pär redogjorde för tertial rapport 2. Förvaltningen visar ett 

resultat på plus minus noll. Det finns underskott på några enheter 

men då vi får ersättning för flyktingmottagande så blir resultatet 

noll. 

Verksamhetsmässigt så når vi alla fyra inriktningsmål förutom 

antal utbildade förskolelärare samt sjukfrånvaron. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Marie Ehrenbåge, kultursamordnare 

Marie informerar om föreningsbidragen. Riktlinjerna ses nu över. 

Skillnaderna från hur det ser ut i dagsläget och nya förslaget finns 

med som en bilaga 1. 

 

§ 6 Dagens gäst 3: Hillevi Ärlsjö Gillgren, 

kommunikatör 

Denna punkt utgår. 

 

§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 20 oktober 

2016 

Ärende nr 3: Orienteringstavlor i Fagersjö 

Rådet frågar sig hur anpassade dessa tavlor är till personer med 

funktionsnedsättning? Är dessa tavlor taktila? Når en person som 

är rullstolsburen tavlan? 

Att dessa tavlor är tillgänglighetsanpassade är viktigt för rådet. 

 

Ärende nr 7: Medborgarbudget 2: Aktivitetsparken Måsen i 



Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Protokoll 

2016-10-10 

Sida 3 (4)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

Fagersjö 

Rådet ser positivt på förslaget. 

 

Ärende nr 8: Former för kontaktpolitiker 

Per-Ove gick igenom innehållet i tjänsteutlåtandet. Det finns 

redovisat två olika former för kontaktpolitiker. Rådet hade 

diskussioner om kontaktpolitikers vara eller inte vara. Frågorna 

som ställdes var; hur bra är den ena eller den andra formen och 

hur ofta ska rådet få besök av politiker, ska rådet ha en egen 

kontaktpolitiker. Så som det ser ut nu så träffar rådet politiker 

cirka två gånger om året. Dels så bjuds presidiet in till rådet en 

gång per år och dels så är rådet inbjudna till diskussion när 

verksamhetsplanen ska göras. Rådet önskar få träffa gruppledarna 

minst två gånger per år. 

Rådet ser positivt på att det blir en fortsatt diskussion om 

kontaktpolitiker utan att ta direkt ställning till förslagen idag. 

En enskild ledamot ser gärna att det blir beslut på förslag 

nummer två i tjänsteutlåtandet. 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

Inger ytterligare information från förvaltningen under mötet idag. 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga 2. 

 

§ 9 Rapporter 

Brukarundersökningarna inom funktionsnedsättning 2016: 

Rådet fick en genomgång av brukarundersökningarna. Detta 

ärende kommer upp på nästa nämnd den 15 november. 

 

Avtackning 22 september av funktionshinderombudsmannen 

Riitta-Leena Karlson som går i pension. Ordförande och vice 

ordförande deltog och överlämnade en gåva från 

funktionshinderrådet i Farsta.  

Temakväll 27 september för alla ledamöter i 

funktionshinderråden. Ett samarbete mellan Stockholm stad och 

HSO Stockholms stad. Information om kognitiv tillgänglighet 

samt presentation av nytillträdda funktionshinderombudsmannen 

Pia Ehnhage som också presenterade utvärdering och revidering 
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av stadens delaktighetsprogram samt övrigt från stadens 

funktionshinderpolitiska arbete. 

 

§ 10 Övriga frågor 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 7 november 2016.  

 

§ 12 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 


